
                                                                                                                                                   

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 12-04-2023 kl. 17:00 i klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Nils Rohde, Henrik Hansen og Erland Kongsdal 
Pedersen.  
Afbud: Winie Hillemann. 
Gæst: Mette Schjønning. 
Referent: Erland Kongsdal Pedersen 
 

REFERAT: 
 
1. Generel info v/ Formanden 
Intet specielt nyt at berette. 
 
2. Referat fra sidste møde.  
Tilbud på opgradering af pusleplads er godkendt. 
Derudover ingen opfølgninger og kommentarer. 
 
3. Årshjul med generalforsamling. 
Ingen ændringer til konstitueringen, så NR er fortsat næstformand og EKP er sekretær. 
Generalforsamlingen er veloverstået og med en flot repræsentation af medlemmerne. 
Langdistancemedlemskab gældende fra 30. marts 2023 og følger kalenderåret. 
 
4. Status økonomi.  
JN gennemgik årets regnskab indtil dato.  
Vi er lidt bagud med greenfee indtægter og medlemskontingenter. 
Rangebolde udskiftes. JN/Ole/Peter.  
Vi har en sund økonomi og alt er under kontrol. 
Klage over rengøringen og specielt brusekabinernes tilstand i herretoiletterne. MS kontakter 
rengøringsfirmaet. 
 
5. Markedsføring og kommunikation. 
Facebook annonce kørt med Åbent hus 1. og 10. april. 
FB-annoncer kører nu med Åbent hus 23. april samt Kvinder & Golf. 
Nye prøvemedlemmer skal der annonceres efter nu. 
EKP efterlyste møde i markedsføringsudvalget. MS indkalder til møde til afholdelse om ca.  2 uger. 
 
6. Administration og sekretariat:  
JN deltog i DGU´s Tema- og Repræsentantskabsmøde i Odense. 
Der blev bl.a. talt om en ny kontingentstruktur og den grønne omstilling. 
Vi afventer fortsat noget konkret om affaldsløsninger fra Gribskov Kommune. 
Vi afventer desuden besked fra Norlys om ladere til el-biler. 
Kontingent til DGU er steget med kr. 5 pr. medlem. 



 
Ny vicevært er udvalgt og kontrakt udfærdiges. Opstart 1. juni med 60 timer pr. måned. 
Vi har ansøgt kommunen om penge til nye udslagsmåtter til drivingrangen. 
I DIF/DGI`s foreningspulje har vi ansøgt om nyt låneudstyr. 
Junior- & ungdomsudvalget vil søge økonomisk støtte hos Sportigan og Musik i Lejet. 
Vi har udestående kontingenter fra medlemmer. Der lukkes for adgang til spil på banen og ny rykker med 
inkassovarsel udsendes. JN. 
Vi laver ikke om på gældende regler for kørsel på banen og tillader derfor ikke kørsel med monobuggy. 
 

7. Orientering fra/om udvalg. 
Cafe-udvalget er nedlagt, da der ikke længere er behov for dette. KB kontakter Liz og Jan vedr. deres sociale 
medier. HH havde ønske om bedre kontaktoplysninger på vores hjemmeside. 
For få deltagere til vores Åbne Huse. Hvad kan vi gøre anderledes? Status og opfølgning på næste 
bestyrelsesmøde. 
JN foreslog mere reklame for Par-3 medlemskabet. 
Åbningsturneringen blev aflyst, da banen var lukket p.g.a. vand. 
Øvrige turneringer er åbnet op i Golfbox. 
REE GOLF Open 31. maj. EKP kontakter relevante medier, så vi kan nå op på max 22 hold. 
Seniorklubbens ønske om at benytte hul 11 til gunstart, gav flere indsigelser på generalforsamlingen. 
NR går i dialog med Ole. Bestyrelsen ønsker en løsning, så banen ikke lukkes 100% ned. 
JS/MS planlægger det årlige sponsorarrangement, som skal finde sted en fredag efter sommerferien.  
 
8. Eventuelt. 

Nyhedsbrev klargøres i næste uge til udsendelse i uge 17. 

Der er indkommet et forslag om at flytte 47 teestedet på hul 18. NR/EKP undersøger nærmere. 

Nordic Golf Circle har oprettet en Facebook side. EKP er medadministrator. 

Alle skal have chancen for at kunne deltage i Danmarksturneringen. 

Juniorudvalget har ændret navn til Junior- og Ungdomsudvalget. HH. 

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 8. maj 2023 kl. 17:00. 

 

 

 


